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Praktično izobraževanje je potekalo od ponedeljka do petka, po ustaljenem delovniku. Na lokacijo 

institucije sem prihajala z javnim prevozom – avtobusom. Ta je cenovno precej dostopen. Vozni red 

avtobusa je bil pogost in s tem najboljša povezava med institucijo in stanovanjem. Stanovanje sem si 

poiskala v bližini kar mi je omogočalo boljši časovni izkoristek. Za stanovanje sem plačala več, ker smo 

prišli skupaj s partnerjem in hčerko. Na veleposlaništvu so me prvi dan sprejeli in pripravili informativni 

sestanek. Seznanila sem se z nalogami veleposlaništva in specifikacijo dela. Govorili smo v treh jezikih 

in sicer angleščini, slovaščini in slovenščini. Moje znanje slovaščine ni bilo aktivno in ga niti niso 

zahtevali, kljub temu pa sem se naučila marsikaj v slovaščini.  Poleg nalog, ki mi jih je zadal veleposlanik 

sem aktivno sodelovala na javnih diplomatskih aktivnostih veleposlaništva. Udeleževala sem se 

sestankov in konferenc. Pripravljala sem poročila o aktualnih temah in spremljala vsakodnevne novice 

o dogajanju na Slovaškem. Pridobila sem veliko novega znanja in vpogleda v delovanje takšne 

institucije. Hkrati sem s tem dobila privilegij sodelovati in biti prisotna pri pomembnih dogodkih. 

Delovnik je bil razgiban, naloge na veleposlaništvu pa raznolike. Mednarodno okolje mi ni predstavljalo 

izziva. V takšnem okolju se dobro znajdem in menim, da gre za dobro nadgradnjo angleščine.  

 Gre za izkušnjo, ki bi jo priporočala vsakemu preden stopi 

na svojo karierno pot. Gre za neobvezno praktično 

izobraževanje, vendar lahko vsak študent s tem pridobi 

jasno predstavo kaj pomeni predanost poklicu oz. službi. 

Med drugim se mora posameznik znajti v tujem okolju, tuji 

kulturni in jeziku. To lahko predstavlja velik izziv, ki na koncu 

zagotovo doprinese k sami prihodnosti posameznika. Na 

splošno sem bila zadovoljna z opravljanjem praktičnega 

izobraževanja. S strani osebja na instituciji sem prejela 

ogromno novega znanja. Tudi s strani fakultete so bile 

informacije podane korektno. Na koncu bi rada izpostavila 

še, da ima posameznik poleg dela dovolj časa, da odkriva 

državo gostiteljico in njene kulturne oz. naravne 

znamenitosti. Menim, da se za vsakega praktikanta najde za 

opravljanje praktičnega izobraževanja primerna institucija 

in država. Priporočljivo je, da ima posameznik nekaj več 

prihranjenega denarja, da zares lahko izkoristi čim več 

stvari, ki se mu ponujajo ob delu. Zagotovo je vredno. 

 

Katarina Malovrh 


